

1 March 2019

**Heavy Weight Containers – Inland Haulage - France**

Dear Valued Customer,

In order to simplify our invoicing for heavy weight containers moving under carrier haulage, as from 1<sup>st</sup> April 2019 we will no longer separately invoice charges for heavy weight containers.

From this date, fees previously associated with heavy weight containers will be included in the inland haulage rate.

Containers considered heavy weight are described in the below table, for your reference.

	<b>20 Dry / 20 Open Top</b>	<b>40 Dry / 40 Hdry / 20 Reefer / 40 Hreefer 45 Hdry / 40 Open Top / 40 Flat rack</b>
<b>Standard</b>	up to 26,5tonnes	up to 25,5tonnes
<b>Heavy weight</b>	more than 26,5 tonnes	more than 25,5 tonnes

We would like to take this opportunity to thank you for doing business with us.

If you have any questions, please feel free to reach out to your local sales or customer service representative. You will find contact details of our local offices on [maerskline.com](http://maerskline.com).

If you wish to place a booking please do not hesitate to use [my.maerskline.com](http://my.maerskline.com).

Sincerely,  
Maersk Line

1 mars 2019

**Surcharge conteneur lourd – Transport terrestre – France**

Cher Clients,

Afin de simplifier notre facturation des conteneurs lourds sur le transport terrestre, à compter du 1<sup>er</sup> Avril 2019, nous ne facturerons plus séparément les frais de conteneur lourd.

A partir de cette date, les frais précédemment associés aux conteneurs lourds seront inclus dans le taux de transport terrestre.

Les conteneurs considérés comme lourds sont décrits dans le tableau ci-dessous, à titre de référence.

	<b>20 Dry / 20 Open Top</b>	<b>40 Dry / 40 Hdry / 20 Reefer / 40 Hreefer 45 Hdry / 40 Open Top / 40 Flat rack</b>
<b>Standard</b>	up to 26,5tonnes	up to 25,5tonnes
<b>Heavy weight</b>	more than 26,5 tonnes	more than 25,5 tonnes

Nous aimerions profiter de cette occasion pour vous remercier de travailler avec nous.

Si vous avez des questions, n'hésitez pas à contacter votre représentant local des ventes ou du service clientèle.

Vous trouverez les coordonnées de nos bureaux locaux sur [maerskline.com](http://maerskline.com).

Si vous souhaitez effectuer une réservation, n'hésitez pas à utiliser [my.maerskline.com](http://my.maerskline.com).

Sincèrement  
Maersk